
Omröstningsbilaga KS 2020-05-18  

Kommunstyrelsen   
 
 
Parti 

 
 
När-
varo  

§97 
 
Nr 

 
Namn 

 
Ja 

 
Nej 

 
Avs 

 Mikael Westin C X X   
 Annika Lindström  C X X   
 Håkan Lindström C X X   
 Eva Sundin -     
 Elisabeth Björklund  Afr X X   
 Jonas Andersson S X  X  
 Elisabet Fjellström S X  X  
 Lennart Skoog S X  X  
 Kjell Grafström S X  X  
 Katarina Sahlin  S X  X  
 Ulla Vikander - X X   
       
 Ersättare      

 Karl-Erik Lundin KD x X   
 Ingrid Alf C     
 Isak Lexner Andersson C     
 Larz Danielsson C     
 Susanne Söderström Afr     
 Seppo Valli S     
 Gudrun Wikén S     
 Bob Jonsson S     
 Gunilla Olsson S     
 Catarina Raswill Antan V     
 Pehr Häggkvist SD     
 SUMMA:  11 6 5  

 

 



 

 

Anmälan av delegationsbeslut till kommunstyrelsens sammanträde den 18 maj 2021 
 

Beslutsfattare Beslutets innehåll Diarienummer Datum 
Sociala utskottet Köpa plats LSS KS 2021/320 2021-04-21 

Sociala utskottet Ansökan LSS KS 2021/314 2021-04-21 

Sociala utskottets ordförande LVU KS 2021/456 2021-04-20 

Barn-och utbildningsutskottet Godkänna tillbudsrapportering KS 2021/21 2021-04-14 

Barn-och utbildningsutskottet Godkänna skolpliktsbevakningen KS 2021/19 2021-04-14 

Barn-och utbildningsutskottet Godkänna rapportering av kränkande behandling KS 2021/20 2021-04-14 

   
                                                         

 



Kommunstyrelsen    BEVAKNINGSLISTA 2021 2021-05-18 
 

Paragraf Ärende Åtgärd Ansvar Handläggare Klart 
Ks § 8/14 
 

Riktlinjer, rutiner, nivå – 
Anhörigbidrag 

Årlig uppföljning Sociala utskottet Nils-Olof Nilsson Okt -21 
 

Ks § 7/14 Avgifter o Taxor Vård- och 
omsorg samt Kostenheten 

Årlig uppföljning Sociala utskottet Nils-Olof Nilsson Okt -21 
 

Ks § 5/19 Taxor VA samt rutin för 
revideringar 

 Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Okt -21 

Ks § 156/19 Beslutsunderlag – Thailändska 
paviljongen 

Utredning Kommunstyrelsen Eva Norum Sept -21 

KS § 20/20 Försäljning av fastigheter Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Vid varje 
KS 

KS §173/20 Framtidens skolverksamhet Delrapportering Barn-och 
utbildningsutskottet 

Maria Renvall Sept -21 

KS 180/20 Bergegården Utredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept -21 
KS §181/20 Medborgarförslag, skridskorink Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept -21 
KS §182/20 Medborgarförslag, carport 

Stugun 
Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept -21 

KS §183/20 Medborgarförslag, lekplats 
Stugun 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept -21 

 Medborgarförslag. Mörtsjön Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept - 21 
 Rötgasanläggning Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Varje KS 
KS § /21 Avgifter, kopior allmänna 

handlingar 
Återrapportering Kommunstyrelsens 

arbetsutskott 
Eva Norum Dec -21 

KS 2021/179 Medborgarförslag. Säkrare 
skolväg för skolbarnen på 
Kullstaskolan 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept -21 



Kommunstyrelsen    BEVAKNINGSLISTA 2021 2021-05-18 
 

 
 
 

KS 2021/179 Medborgarförslag. Matavfallet 
på Nipängen 

Beredning Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Sept-21 

KS 2021/296 Avtal Servanet Eventuell beredning Kommunstyrelsens 
arbetsutskott 

Eva Norum Sept-21 

KS 2021 Detaljplan Döda fallet Återrapportering Samhällsbyggnadsutskottet Elin Dahlin Varje KS 
KS  Utredning. 

Överförmyndarverksamheten 
Beslut Kommunstyrelsens 

arbetsutskott 
Eva Norum Oktober 21 



 1 (1) 
 Datum 

  2021-05-10 
   

Postadress Besöksadress E-post Org.nr 

Ragunda kommun Centralgatan 15 ragunda.kommun@ragunda.se 212000-2452 
Box 150 Telefon Webb Bankgiro 

844 21 Hammarstrand 0696-68 20 00 www.ragunda.se 267-8761 

Fastighetsförsäljning  
Ragunda kommun har antaget en offert från Carlsson Ring Fastighetsmäklare om att hjälpa oss 
med försäljningen av fastigheter. De fastigheter vi börjar med är Ragundabotten 1:880 Elaffär, 
trafikskolan och Stugubyn 3:114 gamla läkarvillan. Vi kommer gå vidare med fler fastigheter som 
är beslutade. 

Fastigheten Bispgården 2:39, vid älggårdsberget värderades förra veckan. Nya ägarna av 
älggårdsberget är intresserade av köpa den fastigheten. Kan vara svårt för någon annan att köpa 
fastigheten med tanke på El abonnemang, VA anslutning och väganslutning till fastigheten. 

 

 

PO Bengard e.u 



 1 (1) 
 Datum 

  2021-05-10 
   

Postadress Besöksadress E-post Org.nr 

Ragunda kommun Centralgatan 15 ragunda.kommun@ragunda.se 212000-2452 
Box 150 Telefon Webb Bankgiro 

844 21 Hammarstrand 0696-68 20 00 www.ragunda.se 267-8761 

Verksamhetsinformation Kommunstyrelsen 210518 
I skrivande stund ser smittan i kommunen och länet ut att vara avvikande men vi har ännu inte 
sett om Valborgshelgen gav några efterverkningar. Kommunen har även fortsättningsvis varit rätt 
förskonad från utbrott av covid i våra verksamheter. De nu gällande regionala 
rekommendationerna innebär ett än större ansvar för såväl arbetsgivare som medborgare dessa 
gäller i första hand till 17 maj. Vi fortsätter att gå ut med information och vädjar till medborgare 
och medarbetarna att fortsätta hålla i och hålla ut och följa samtliga rekommendationer. 

I övrigt har tiden från Kommunfullmäktige i april till nu präglats av ett intensivt arbete med såväl 
löneöversyn som budget 2022.  

Ledningsgruppen har, tillsammans med kommunstyrelsens ledamöter deltagit i en utbildning om 
jämlikhet och jämställdhet via företaget LEDA20. En tänkvärd förmiddag som ger bra grunder 
för framtida arbete med dessa frågor.  

Sista medarbetarenkäten i Hållbart arbetsliv i Ragundas regi är ute till medarbetarna. Vi hoppas 
och tror på en hög svarsfrekvens och att vi fortsatt att förflytta oss i rätt riktning avseende de 
organisatoriska och sociala faktorerna. 

Det pågår en översyn av den Kommunala överenskommelsen med regionen och vi kommuner 
ser också över möjligheterna till direkta samarbeten med varandra. Exempelvis rekryterar just nu 
Ragunda Dataskyddsombud gemensamt med Berg, Härjedalen och Krokoms kommun och ett 
ärende till dagens KS är att rekrytera Informationssäkerhetssamordnare gemensamt med ett antal 
kommuner.  

 

 

 

I tjänsten 

Eva Norum, kommundirektör
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 Datum 

  2021-05-11 
   

Postadress Besöksadress E-post Org.nr 

Ragunda kommun Centralgatan 15 ragunda.kommun@ragunda.se 212000-2452 
Box 150 Telefon Webb Bankgiro 

844 21 Hammarstrand 0696-68 20 00 www.ragunda.se 267-8761 

         Information från kommunalrådet. 
 
Covid-19 fortsätter att hålla sitt grepp om vår kommun, vi har haft en ökande smittspridning de 
sista veckorna. Vaccineringen rullar på och förhoppningsvis blir det lugnare med 
smittspridningen framöver.  Vår personal fortsätter på ett imponerande sätt att hålla igång våra 
verksamheter. 

 Vindkraftsutbyggnaden berör många personer och företag, jag har försökt att möta upp alla som 
vill prata med mig om frågan, både de som är positiva och de som tycker det räcker med den 
utbyggnad vi har idag. Jag tycker att tonläget är bra nu och att vi kan föra konstruktiva dialoger 
med bägge sidor, det är en viktig fråga för mig som KSO. Jag vill inte att byar och samhällen 
splittras för man har olika åsikter.  

Jag och Jonas.A har haft möte med Jämtvind, vi gick igenom de protester och samråd som varit 
angående Granåsen och Storrisberget. Jämtvind meddelade att dom fortsätter i sin process med 
sin MKB för att kunna lämna in en ansökan hos Länsstyrelsen för bygglov. 

Jag har även haft ett möte med RES angående Borgvattnet och Skyttmon, RES avvaktar med 
fortsatt jobb på dom två parkerna tills vi i politiken har haft en avstämning på hur vi ser på 
fortsatt utbyggnad i vår kommun. Jag kommer att kalla alla partiföreträdare till ett möte inom 
kort för att göra en avstämning på läget.   

Kommunstyrelsen har haft budgetdialog med verksamheterna, vi kommer att behöva pruta på 
flera områden för att komma i ram. Om budgetförutsättningarna var svåra för 2021 så är det 
likadant för 2022, vi vet inte vad som kommer i höstens budgetförslag från regeringen.  

Vi har haft två möten med WSP angående den nya näringslivsplanen, den är nu utskickad på 
remiss till alla partier. 

Jag och Jonas.A har haft möte med samverkansgruppen om tågtrafiken genom vår kommun, 
beslut togs om att köpa en utredning om behovet och om möjligheten finns för att köra 
persontrafik igen på övre norra stambanan, med stopp i Ragunda kommun. 

Kommunstyrelsen har haft utbildning i jämställdhet. 

Handelsbankens nedläggning var inte bra för vår kommun, vi har haft möte med regionchefen 
och kontorschefen på Hammarstrandskontoret. Vi fick information om hur Handelsbanken 
kommer att jobba med sina kunder från Östersund, både privata och företag.  

Jag och tillsammans med näringslivsenheten har haft möte med skridskoförbundet/ 
kälksportförbundet angående rodelbanan och den förstudie dom ska starta upp. Ska bli intressant 
att följa den förstudie som förhoppningsvis kan ge en satsning på rodelbanan. 

Vi har haft årsstämma med Världsarvsbolaget, det är mycket saker på gång då det gäller vår 
ansökan för att bli en Geopark. Vi kommer även att driva ett projekt med AMI och länsstyrelsen 
som är kopplat till de områden som berörs av Geoparken. 



2 (2) 

 

Vi har haft en genomgång i projektet som heter skapa tillväxt och nya företag, alla 8 kommuner 
och regionen är med i projektet. Förhoppningsvis ska det ge effekt på sikt. 

 

Mikael Westin © KSO 
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 Datum 

  2021-05-10 
   

Postadress Besöksadress E-post Org.nr 

Ragunda kommun Centralgatan 15 ragunda.kommun@ragunda.se 212000-2452 
Box 150 Telefon Webb Bankgiro 

844 21 Hammarstrand 0696-68 20 00 www.ragunda.se 267-8761 

Redovisning från Elisabeth Björklund, AfR 
 

Under senaste perioden har i stort sett allt fokus varit på 

 Budget 22 
 Mål och indikatorer  
 Skolutredningen 
 Dialoger kring och om vindkraft 

 
Jag har deltagit i ett BuZ möte där bland annat följande frågor togs upp: 
 
EU-dom försenar införandet av nationella prov. Provplattformen uppfyller inte längre kraven på 
hantering av personuppgifter enligt det förtydligande av lagstiftningen som domen från i somras 
innebär. Innan plattformen kan tas i bruk behöver vi säkerhetsställa att leverantören och 
underleverantörer lever upp till de nya kraven säger Eva Westberg, chefsjurist på Skolverket. 
 
Det blev ett ja från riksdagen till regeringens förslag om att införa betyg från åk 4. 
Det är ingen skyldighet att ha betyg från årskurs 4 utan en möjlighet för rektorer som vill ha 
tidigare beslut. Lagändringen börjar gälla den 1 april 2021och omfatta årskurs 4 och 5. 
Lärare ska ges tillfälle att yttra sig innan rektor fattar beslut. 
 
Information från Bris om hur barn har påverkats under pandemin.  
Markant stora ökningar av samtal från barn om ångest, nedstämdhet. Familjekonflikter samt 
fysiskt och psykiskt våld. 
 
Skolornas simundervisning undantas från regler om maximalt antal besökare. 
 
En utredning om elevernas möjligheter att nå kunskapskraven har lämnats över till Anna 
Ekström. Den innehåller bland annat förslag om:  

 Elevhälsoarbetet, kartläggning och analys. 
 En acceptabel lägstanivå för tillgång till elevhälsa. 
 Förändringar inom Särskolan, bland annat en ny benämning (anpassad grundskola) 
 Åtgärder som syftar till ökad lärarkompetens.  

 

 

//Elisabeth Björklund, AfR
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 Datum 

  2021-05-09 
   

Postadress Besöksadress E-post Org.nr 

Ragunda kommun Centralgatan 15 ragunda.kommun@ragunda.se 212000-2452 
Box 150 Telefon Webb Bankgiro 

844 21 Hammarstrand 0696-68 20 00 www.ragunda.se 267-8761 

Information från Samhällsbyggnadsutskottet till KS. 
 

Nu i maj startar äntligen flytten av Individ- och familjeomsorgen till sina nya lokaler på 
Strandliden. 

Sista etappen på upprustningen av väg 323 genom Hammarstrand Startar också upp nu, och 
under maj månad kommer Svevia att påbörja korrigeringar inför sista lagret asfalt, där ingår de 
förändringar som Trafikverket tagit beslut om med bl.a. regler och skyltar för in och utfarter till 
kommunparkeringen. 

Den tidsplan som tagits fram är beroende av yttre faktorer, vilket innebär att förändringar i 
tidsplan kan komma att ske.                                                                                                                       
I månadsskiftet maj/juni så läggs topplagret med asfalt på Centralgatan och detta kommer ske 
under två dagar. Jobbet kommer utföras med en sida per dag, där man påbörjar läggningen vid 
brofästet och arbetar sig bort mot AO-skolan. Detta arbete kommer påbörjas kvällen och fortgå 
under natten tills att man är klar med en sida. 

Förvaltningen jobbar vidare med att ta fram underlag till skolutredningen.                                             
Även utredningen kring Bergegården pågår. 

Förvaltningen har fortsatt Covid-anpassning av verksamheten men det mesta av arbetet kan ändå 
utföras, antingen på distans som för tjänstemännen eller med viss anpassning som inom städ och 
vaktmästeri.  

 

Annica Lindström                                                                                                                      
Ordförande                                                                                                           
Samhällsbyggnadsutskottet 



Information från JGY direktion 17 maj 2021 
Uppdatering pandenim:  

Varit hög smitta inom JGY sedan senaste direktionen i mars. Beslut om 
förtunning, dvs 60-70% av elever närvarande, 3:or prioriterade. Växelvis 
distansutbildning. Åre,Torsta,Wången, Bräcke och Bispgården så många som 
möjligt närvarande. Bispgården nu några i karantär. En personal svårt sjuk. 
Sommarskola planeras på Fyrvalla och Wargentin i augusti, gäller 1-2:or. 
Studenten gäller max 8 pers inomhus. Begränsat anhöriga tillåts närvara, 
Bispgården 10 elever får ha 4 anhöriga.  

Läsårstider för 2024/25 beslutas enligt förslag för att få gemensamma tider för 
hela länet.  

Antagningsbesked. Mer än 90% förstahandsansökningar. Bispgården har 8 
sökande på fordon och 4 st på industri. Tyvärr har bara 1+1 behörighet. Kontakt 
med högstadieskolorna inom kommunen sker från JGY.  

Öppna jämförelser. Kolada finns för alla att gå in och se jämförelser. Ragunda 
kommuns elever har många elever som inte får examen efter 4 år. Kan det bero 
på att det är många elever som går IM? Svårt klara av eget boende i Östersund?  

Investeringsbudget 2021 beslutas utökas  pga öppnande av lokaler för elever 
med särskilda behov på Lingonvägen. Behov  att skaffa möbler, ljuddämpande 
material och teknik för 400 tkr.  

Delårsrapport jan-april 2021. Högre kostnader väntas under hösten pga 
utökade resurser för att hjälpa elever som halkat efter under läsåret. Högre 
kostnader för skolskjutsar. Semesterlöneskulden ökar. I läraravtalet ska alla 
lärare få 2000 kr utbetalt i juni, var utom budget. Inväntar besked om 
”Coronamiljarden” kommer att fås för JGY.  

3D kartor håller på att tas fram på alla skolor för att underlätta för nya elever 
och ny personal. Ska vara klart till cirka v 23.  

Vuxenutbildnings utredning. Många fördelar att sammanföra 
vuxenutbildningen till JGY. En slutrapport redovisas. Tidsplanen är att det ska 
införas Jan 2023. Måste till inriktningbeslut från ägarna.  

Elevhälsan informerar om elevhälsosamtal som utförs i olika årsklasser, FSK, åk 
4, åk 7 och 1:a året gymnasiet. Finns en länsgemensam modell. Ingår frågor om 
mående, fysisk aktivitet, övervikt/fetma. Stress är vanligt förekommande, 



problem att få arbetsro och problem med sömnen. Främst är det hos tjejer som 
upplever ökade problem. Redovisning från elevhälsan för kommunen och 
åtgärder måste arbetas med.  

Riktlinjer för arbete med att förebygga och motivera diskriminering och 
kränkande behandling.Beslut om riktlinjer för lika rättigheter och möjligheter, 
definitioner, främjande, förebyggande och åtgärdande arbete.  

Kostnad för utlämnade allmänna handlingar. Beslutar ta betalt för kopior mer 
än 9 st. Den 10:e 50 kr och resterande 2kr/st.  

Aktuellt: Torsta AB är ny upphandling på gång inom Regionen. 

 Stjernkvist utredning om att staten ska besluta om vilka gymnasieprogram som 
ska finnas och var de ska bedrivas.  

Idrottsutbildning utredning har lagts i en byrålåda på utbildningsdepartementet 
så länge.  

Ämnesbetyg planeras att ersätta kursbetyg från 1 juli 2024. Detta pga att 
utbildningar blir ämnesutformade i stället för som nu kursutformade.  

Ny rektor i Bispgården efter att förra slutat.  

 



 

Jämtlands räddtjänstförbund  

Informationer från den 16 april. 

Organisationsförändring                                                                                                                                         

Från och med hösten 2021 kommer Håkan Olsen, avdelningschef förebyggandeavdelningen, att 

övergå till att vara verksamhetsstrateg och arbeta i förbundsledningen. Han kommer utöver arbetet 

med krisberedskap, säkerhetsskydd, civilt försvar och strategiska frågor inom förbundet även att 

representera förbundet mot myndigheter, kommuner och samverkande organisationer. 

Covid -19 Läget är fortsatt stabilt inom förbundet. Coronastaben stämmer av situationen varannan 

vecka och deltar även i regionala möten med övriga myndigheter och kommuner. 

 Insats- och övningsverksamhet fortgår med restriktioner och den personal som kan arbeta hemifrån 

fortsätter med det.  

Rapport från ägarsamrådet                                                                                                                                      

År 2022 får förbundet sedvanlig uppräkning plus 1 % för personalkostnader. Indexuppräkning för 

övriga kostnader (och intäkter) bestäms i kommande års ägardirektiv. 

Ägarsamrådet beslutade att statsbidraget, 4 kronor/kommuninvånare, avseende utökat åtagande 

gällande operativ ledning av räddningstjänst ska betalas ut till förbundet. 

 Kommunerna behöver ta ett eget beslut om detta i respektive kommunfullmäktige. •  

Systemledning Åre (samtliga kommuner ska ingå i räddningstjänstförbund) Beslut MSB                                                                                                                                    

Introduktion med enbart medlyssning har pågått sedan 1 januari. Parallellt med detta har 

introduktion av inre befäl och räddningschef i beredskap skett och personal från Åre börjar från 1 

juni.  

 IVPA och SAMS   (IVPA, i väntan på ambulans) Förslag finns att övergå till SAMS, saving more lives in 

Sweden, rädda fler liv i Sverige)                                                                                                                                               

Avtalet gällande IVPA och SAMS är nu undertecknat och gäller från och med 1 april 2021. I det nya 

avtalet tillhandahåller Regionen 36 stycken defibrillatorer och smartpads och ansvarar dessutom för 

service och underhåll.                                                                                                                                                           

Rakel                                                                                                                                                                                                       

Översiktlig tidsplan för utbyggnad av Rakel G2 presenterades där regionvis utrullning och 

driftsättning beräknas påbörjas under 2025 och fortsätta under 2026-2027. Inga användare ska 

finnas kvar i Rakel 2028.   

Brunflo brandstation                                                                                                                                             

Enligt plan ska byggnationen vara färdigställd och inflyttningsklar 15 februari 2022.  

Presidiet avser att till kommande kommunfullmäktige 10 juni bjuda in Förbundschef Lars Nyman. 

Agenda, läget i förbundet rent allmänt-läget inför våren-sommaren 2021 

Stefan Nilsson KD                                                                                                                                                

Ledamot i direktionen 
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